
Varden velforening – referat styremøte 7.9.2021  

 

 

Dato:   7.9.2021 

Til stede:  Harald Mo, Geir Fredheim, Kari Kaardal, Kjell Håkon Garvik, Nils Midjo 

  

Saksliste: 

1. Vinterbrøyting av vegnettet i Varden I og II 

2. Eventuelt 

  

Ad 1. 

Styret gikk gjennom mottatt respons på brev sendt fra styret 20.8.2021 til grunneier og Vang 

Kommune. Grunneiers tilbakemelding var negativ til forslaget og ga inntrykk av en helt 

annen forståelse av reguleringsplan og hytteeiernes rettigheter enn arbeidsgruppens 

innstilling i samme sak. Vang Kommune hadde ikke besvart brevet. 

 

Vedtak: 

Styret vedtok å gjennomføre følgende avklaringer før det eventuelt inviteres til 

informasjonsmøte i velforeningen: 

a) etterlyse svar fra Vang Kommune 

b) følge opp dialog med grunneier 

c) søke juridisk assistanse for vurdering av de ulike tolkninger som synes å foreligge på 

hytteeiernes rettigheter mht brøyting av veinettet 

 

 Styret vedtok å avvente videre oppfølging av en eventuell ladestasjon for el-biler på P-plass 

inntil forslag om brøyting er besluttet gjennomført eller ikke.  

 

Ad 2. 

- Dugnadsaktiviteter greit gjennomført 

- Kostnadene i forbindelse med skraping av vei i forkant av dugnad lavere enn antatt 

- Neste styremøte berammet til 21.9  
 


